
BRM. 0003.2.10.2021 

Wniosek  

z dnia 16.04.2021 

podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

 

 

1. Nawiązując do wniosku z dnia 28.09.2020 zn. BRM 0003.2.26.2020 

odnoszącego się do podmywanego chodnika na przejściu pomiędzy 

budynkiem z ul. Konopnickiej do ul. Spółdzielców proszę o informację 

czy remont nie jest konieczny czy też planowane są pracę.  

Z relacji mieszkańca wynika, że pracownicy remontowi byli na miejscu 

ocenili, że istnieje zagrożenie ponownego wlania się wody do piwnic 

przez niewykorzystywany już tunel grzewczy. Jednak pracownicy już nie 

kontynuowali działań i nie usunęli awarii. Dotarły również sygnały od 

kolejnych sąsiadów z informacją o pogarszającej się sytuacji chodnika co 

może mieć związek z podmywaniem. 

2. Proszę o uzupełnienie słupków ograniczających wjazd od strony ul. M. 

Konopnickiej na ten odcinek łącznika (jeden z będących tu wcześniej 

słupków został wyrwany). 

 

 

Z poważaniem 

Ireneusz Wiśniewski 


